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Skolebestyrelsesmøde 26. august 2024 kl. 17.00 – 19.00 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, 

Heidi Marcussen, Søren Moos Christensen, Camilla Jeppe 

Medarbejderrepræsentanter – Rikke Larsen og Sanne My Fersgaard 

Elevrepræsentanter -  

Skoleledelsen - René Bojsen og Jørgen Kjær Jensen  

 

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust 

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 

Referent: Viceskoleleder, Jørgen Kjær Jensen 

 

Tid Dagsorden  Referat Aktion 

 1. Velkomst v/René    

 2. Konstituering af 

bestyrelsen v/René 

 Der er blandt medarbejderne på skolen valgt nye 

repræsentanter til skolebestyrelsen: Rikke Larsen og 

Sanne My Fersgaard. 

Anja og Stefan blev enstemmigt genvalgt som 

henholdsvis formand og næstformand i 

skolebestyrelsen. 

René indledte med at tydeliggøre, at 

skolebestyrelsen er et tillidsbaseret rum, hvor 

deltagerne er underlagt tavshedspligt.  

Alma og Malou fra 7.a er nye elevrepræsentanter. 

 

 3. Elevrepræsentanter – hvis 

de er fundet 

 Deltog ikke da de blev valgt tidligere samme dag.   

 4. Høringsmateriale 

gennemgås – høringssvar 

skrives (evt. udvalgte 

medlemmer) v/René 

 Materiale og proces blev gennemgået. Anja og Heidi 

laver udkast til høringssvar.  

 

 5. Budgetgennemgang 

v/René 

 Med de nuværende forudsætninger og informationer 

kigger vi ind i et forventet driftsunderskud ved årets 

udgang på cirka 400.000.  

Skolebestyrelsen bakker op om fortsat at prioritere 

kvalitet og udvikling fremfor en hård gældsafvikling.  

 

 6. Årets indsatsområder 

besluttes/gennemgås 

v/Jørgen og René 

 Der vil være et fortsat stort fokus på den faglige 

kvalitet generelt og særligt indenfor dansk og 

matematik. Skolen har bl.a. sendt fire lærere på 

efter/videre-uddannelse de kommende to år.  

Skolens læsevejleder og matematikvejleder har 

prioriteret meget af deres vejledertid i indskolingen 

indtil videre. 

I overbygningen er der samtidig et fortsat fokus på 

at højne kvaliteten af den løbende vejledning af 
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eleverne ift. valg af ungdomsuddannelse så de 

sendes bedst muligt videre fra skolen.  

Skolen har et faldende elevfravær og ligger p.t. 

under kommunens gennemsnit på skolerne. Vi 

forventer at øget fald grundet en højnelse af 

undervisningens kvalitet og dermed elevernes 

faglige trivsel. Samtidig er procedurerne for 

håndtering af bekymrende elevfravær tydeliggjort.  

Skolen vil fremadrettet – bl.a. på opfordring af 

skolens elevråd – prioritere dannelsesorienterede 

ekskursioner samt kultur -og STEM-pakkerne endnu 

mere. 

Skolen deltager i ”Sammen om skolen”, hvor vi i år 

og kommende å skal arbejde med medarbejdernes 

relationelle kompetencer – både if. Elever g forældre 

men også hinanden som kollegaer. Derudover har 

skolen igangsat et forløb med forvaltningen omkring 

udvikling af et fælles og nutidigt børnesyn blandt 

personalet.  

Det vil fortsat være en afgørende prioritet at åbne 

skolen op for forældre, bedsteforældre m.v. Datoer 

og indhold meldes snarest ud.  

 7. Åbent hus på Gørlev Skole. 

Datoer findes v/Jørgen og 

René 

 Der er som nævnt i punkt 6 fortsat stor opbakning 

til at promovere skolen gennem bl.a. åbent hus-

arrangementer. Indhold og datoer meldes tidligt ud 

men skal drøftes i personalegruppen først.  

 

 8. Aktivitetsdag sammen med 

Hobitten og Krudthuset 

den 10. september 2024 – 

se vedhæftede v/René 

 Anja og Søren deltager den 10/9. Johannes, 

kommunens kommunikationskonsulent, laver 

efterfølgende artikel.  

 

 9. Fundraising v/Anja og 

René 

 Der ansøges til både mindre og store forbedringer af 

vores læringsmiljøer ude og inde. Elevrådet har et 

stort ønske om en svævebane som en del af en ny 

og nutidig skolegård. Anja og René arbejder videre 

med fondsøgninger i samarbejde med en konsulent 

fra forvaltningen.  

 

 10. Evt.  Skolens personale afholder et pædagogisk døgn fra 

kl. 12 den 13/9- kl. 12 den 14/9. Dette er meldt ud 

på Aula tirsdag den 27/8.  

Næste gang: Udfordringen med puff bars og 

rusmidler blandt elever og generelt i Gørlevområdet 

skal behandles. Vi skal samtidig have en status på 

klasserne som fortsat fast punkt. 

Når der på de kommende møder er tid og mulighed, 

genoptages revisionen af skolens principper, så de 

alle er nutidige.  
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